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Abstract (en)
[origin: US5405217A] PCT No. PCT/FR91/00887 Sec. 371 Date May 7, 1993 Sec. 102(e) Date May 7, 1993 PCT Filed Nov. 12, 1991 PCT Pub.
No. WO92/08848 PCT Pub. Date May 29, 1992.An elongated tubular assembly comprising a plurality of tubular units disposed in end-to-end
relationship, each unit comprising a lower section (1) composed of a variably rigid impermeable contact base (3), and an upper section (2) with
a variably rigid protruding hull (5) designed to deviate surrounding fluid flows, the lower (1) and upper (2) parts being connected to each other at
least along their longitudinal edges encompassing to such extent an internal space in which a ballast (15) can be admitted through registered hull
openings (7), such flexible base and hull combination being designed to give stability to a light-weight version of said unit even in an environnment of
heavy fluids, somewhat in the manner of a flat fish, for works including but not limited to ground erosion control and flood control.

Abstract (fr)
Dispositif de contrôle de l'érosion des sols, destiné à être posé au sol ou encastré dans le sol, comprenant une partie inférieure (1) dotée de moyens
de fixation au sol et une partie supérieure (2) dotée de moyens d'atténuation de l'énergie des fluides d'érosion, caractérisé en ce que lesdits moyens
d'atténuation comprennent une carène rigide (5) protubérante et en ce que lesdits moyens de fixation comprennent une base imperméable (3) en
regard du sol soumise à une première pression hydrostatique en dépression par rapport à une seconde pression hydrostatique s'appliquant sur
la face supérieure (4) desdits moyens de fixation et résultant de la force pressante des fluides d'érosion agissant sur la carène (5), et en ce que
les parties inférieure (1) et supérieure (2) sont solidaires l'une de l'autre au moins sur leurs bords périphériques en délimitant un volume intérieur
susceptible d'être rempli au moins partiellement par du ballast (15) ou par la matière constitutive des moyens de fixation et/ou d'atténuation, cette
matière pouvant former un bloc unique avec lesdits moyens.
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